
Saksprotokoll i Formannskapet - Ørland kommune - 15.01.2019  
 
Behandling: 
Ordfører Tom Myrvold (H) fremmet på vegne av H, SP og FRP følgende punkt 3 og 4 som 
tilleggforslag til rådmannens innstilling: 

1. Søknad for 2019 om spillemidler følger det oppsett som framgår av 
saksframlegget. 

2. Som følge av pkt 1 revideres «Kommuneplan for idrett og fysisk aktivitet i Ørland 
kommune 2011 - 2022» ved at prosjektene «Undervarme for Gryta» og 
«Ballbinge Ørland ungdomsskole» tillegges i planens pkt 5.6. 

3. Formannskapet beslutter å legge nytt kunstgress og nytt lysanlegg på Gryta. 
Ørland stadion videreføres som i dag. 

4. Formannskapet ber administrasjonen utarbeide et grunnlagsdokument som 
sammenstiller kostnad/nytteformål, samt investering og driftsmessige forhold 
knyttet til alternativene: 
 

- undervarme på Gryta  
- etablering av ny 9er kunstgressbane på «Realskolebanen» 
- etablering av ny 11er kunstgress bane på Lundavoll i tillegg til dagens gressbane 

 
Notatet skal vurdere driftsmessige forhold knyttet til bruk av undervarme i kunstgressbaner 
på Ørlandet ift de anbefalinger og tilrådninger som er gitt av Norges Fotballforbund. 
 
Formannskapet ber administrasjonen legge frem sak for kommunestyret i marsmøtet. 
 
 
Votering  
Rådmannens innstilling punkt 1 og 2, ble enstemmig vedtatt. 
Tilleggsforslag punkt 3 og 4 fremmet av ordfører Tom Myrvold (H) på vegne av H, SP og 
FRP, ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
1. Søknad for 2019 om spillemidler følger det oppsett som framgår saksframlegget. 
2. Som følge av pkt 1 revideres «Kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet i Ørland 

kommune 2011 – 2022» ved at prosjektene «Undervarme for Gryta» og «Ballbinge 
Ørland ungdomsskole» tillegges i planens pkt 5.6.  

3. Formannskapet beslutter å legge nytt kunstgress og nytt lysanlegg på Gryta. Ørland 
stadion videreføres som i dag. 

4. Formannskapet ber administrasjonen utarbeide et grunnlagsdokument som sammenstiller 
kostnad/nytteformål, samt investering og driftsmessige forhold knyttet til alternativene: 

- undervarme på Gryta  
- etablering av ny 9er kunstgressbane på «Realskolebanen» 
- etablering av ny 11er kunstgress bane på Lundavoll i tillegg til dagens gressbane 

 
Notatet skal vurdere driftsmessige forhold knyttet til bruk av undervarme i 
kunstgressbaner på Ørlandet ift de anbefalinger og tilrådninger som er gitt av Norges 
Fotballforbund. 
 
Formannskapet ber administrasjonen legge frem sak for kommunestyret i marsmøtet. 

 
 



 
 


